

REPORT OF THE COMMITTEE

Monday, November 20, 1978

The Standing Senate Committee on Health, Welfare and Science to which was referred Bill C-5, "An Act to amend the Old Age Security Act" has, in obedience to the order of reference of Monday, November 20, 1978, examined the said Bill and now reports the same without amendment.

The Committee nevertheless strongly recommends that the Government consider the advisability of introducing at the earliest possible opportunity an amendment to this bill that would have the effect of making Clause 2 of the Bill retroactive to November 1, 1978.

Respectfully submitted,

*Le vice-président*  
F. A. McGrand  
*Deputy Chairman*

RAPPORT DU COMITÉ

Le lundi 20 novembre 1978

Le Comité sénatorial permanent de la santé, du bien-être et des anciens auquel on a renvoyé le Bill C-5, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur la sécurité de la vieillesse», a, conformément à l'ordre de renvoi du lundi 20 novembre 1978, examiné ledit bill et en fait maintenant rapport sans amendement.

Cependant, le Comité recommande fortement que le gouvernement considère l'opportunité de présenter, aussitôt que possible, une modification du bill, laquelle aurait pour effet de rendre l'article 2 rétroactif au 1<sup>er</sup> novembre 1978.

Respectueusement soumis,